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Jaarplan januari 2011 – december 2011 

 
In het jaar 2011 heeft het bestuur de volgende plannen: 
 

1. Contacten met de gemeente Leidschendam – Voorburg over diverse onderwerpen  
Los van het Wijkplatform heeft de bewonersvereniging het afgelopen jaar over verschillende 
wijkproblemen vergaderd met ambtenaren onder leiding van wethouder Schellings. Ook dit 
jaar willen wij weer één of meer van dergelijke gesprekken voeren. 
 

2. Wijkplatform 
Het Wijkplatform is een openbare vergadering waar wordt gesproken over wijkproblemen in 
Essensteijn welke niet alleen in de wijkdelen zelf spelen, maar ook deels wijkoverschrijdend 
zijn.  Deze besprekingen worden regelmatig gehouden. Dit jaar wordt gestreefd naar de 
invulling van de wijkatlas en de wijkagenda. Onze doelstelling is om met het Wijkplatform de 
wijkproblemen, zoals parkeren, verkeer en veiligheid verder uit te kristalliseren en naar 
oplossingen te streven. 
 

3. Meldpunt Openbare Ruimte 
Het Meldpunt Openbare Ruimte is een plek waar we problemen in de openbare ruimte 
kunnen melden. Het bestuur maakt hier regelmatig gebruik van als het gaat om gevaarlijk 
overhangende takken, losliggende en/of ontbrekende bestrating of ernstige verzakkingen. Al 
deze meldingen worden meestal door de gemeente op korte termijn uitgezocht of opgelost. 
Het bestuur volgt deze meldingen concreet. 
 

4. Verkeersproblematiek 
Het is alom bekend dat er veel en regelmatig te hard wordt gereden door de wijk. Ook is er in 
onze wijk sprake van sluipverkeer, waarvan de bewoners veel hinder ondervinden. De 
gemeente is hiervan op de hoogte. Het bestuur zal de verkeersproblematiek nauwgezet 
blijven volgen in samenwerking met de gemeente. 
 

5. Parkeerproblematiek 
De parkeerproblematiek in de directe omgeving is nog steeds pregnant aanwezig. Het 
bestuur blijft zich inzetten, in samenspraak met de gemeente en de betrokken instantie, om 
hiervoor naar redelijke oplossingen te zoeken. 
 

6. Vesteda 
Het bestuur zal zich sterk maken voor een gematigd huurprijsbeleid en zich blijven inzetten 
voor de verkoop van de huizen in de Kersengaarde. Tenslotte proberen wij Vesteda te 
betrekken bij de activiteiten van de leefbaarheid van onze wijk. Voor het komende jaar is een 
wijkschouw gepland.  

 
7. Woonbond 

Via het Vesteda Platform is de vereniging lid van de Woonbond. De Woonbond houdt ons op 
de hoogte van de ontwikkelingen in de woonmarkt. Tevens ondersteunt de Woonbond ons 
met het geven van advies bij problemen van individuele huurders. 
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Yearplan january 2011 – december 2011 

 
For the year 2011 the board plans the following actions: 
 
1. Contacts with the municipality Leidschendam – Voorburg.  

Apart from the District-platform the residents association did discuss the past year different 
district-problems with civil servants under direction of alderman Schellings. 
This year we like to conduct one or more of these same discussions. 
 
 

2. Districtplatform 
The District-platform is a public assembly in which problems are discussed which occur not 
only in the district itself but also go beyond the district. These discussions are held on a 
regular basis.This year we aim to complete the district-atlas and the district-agenda. Our goal 
is to itemise the district problems like parking, traffic and safety and look for solutions.                   
together with the district-platform. 
 

3. Report-point public area. 
The report-point public area is a location where we can report problems in the public area. 
The board frequently uses this to report dangerously overhanging branches, loose and/or 
missing tiles or serious sagging. All these reports are in the usual way investigated by the 
municipality or solved. The board follows these reports consequently. 
 

4. Traffic problems 
It is known that speeding in the district occurs often. In addition cut-through traffic takes 
place, giving a lot of inconvenience. The municipality is aware of the situation. The board will 
follow the traffic problems conscientiously in co-operation with the municipality.  
 

5. Parking problems 
Parking problems in the direct neighbourhood still pregnantly excists. In co-operation with the 
municipality the board looks for reasonable solutions. 
 

6. Vesteda 
The board will do its utmost for a moderate rent-level policy and will push for the sale of the 
homes in the Kersengaarde. Finally we try to involve Vesteda with the activities regarding  
the liveability of our district. For coming year a district survey is planned.  

 
7. Woonbond 

The association is, via the Vesteda Platform, a member of the Woonbond. The Woonbond 
keeps us informed concerning the developments in the housing rental segment. In addition 
the  Woonbond supports us by giving advice regarding problems with individual tenants. 
 
 


